
Z Á P I S   č. 1/2017
z jednání výboru Libereckého krajského sdružení ČSS konaného  18. 1. 2017

Přítomni: Mgr. Milan Regner, Tomáš Pěnička (členové výboru KS), Mgr. Dana Hulíková DiS, Luboš 
Opelka (oba KK – hlas poradní), Karel Brabec jako host

Omluveni: Ing. Přemysl Mrňák, Antonín Gébl, Vladimír Tesař
Nepřítomni: Stanislav Stupka, Roman Brožek

Jednání plánované schůze bylo zahájeno v 17:00 v klubovně SSK Stráž n.N.. Vzhledem k vysoké 
nemocnosti byli přítomni pouze 2 členové výboru a výbor nebyl tímto usnášení schopen. Bylo 
rozhodnuto, že o schválení materiálů budou požádáni omluvení členové komise mailem. 

Program :
1. Kontrola posledního zápisu
2. Zpráva ze zasedání VV – Regner
3. Upřesnění nominačních pravidel na LODM – Regner
4. Příprava KP ve vzduchových zbraních
5. Příprava kulové sezóny, soustředění mládeže 2017
6. Revizní zpráva KK – Opelka
7. Hodnocení průběhu vzduchovkové sezóny – Brabec (RSCM), Hulíková (LOYD)
8. Čerpání a návrh rozpočtu 2017 – za nemocného Mrňáka přednese Regner
9. Příprava Valné hromady LKS
10. Různé – kolečko

1) Kontrola posledního zápisu
Byly splněny všechny body z minulé schůze. Proběhlo soustředění ve vzduchové pušce – 
informace p. Regner a Brabec. V kalendáři ČSS je uveden termín KP LKS – 26.2. 2017 v ZŠ 
Vrchlického v Liberci. Kluby LKS dostaly zbraně z ČSS za činnost mládeže v minulém roce 
(Manušice, Liberec, Ruprechtice VzPu, LOYD VzPi. Program LODM je znám, nominační hlediska
byla ještě upravena – viz bod 3 dnešního programu. Zpráva revizní komise viz bod 6 dnešního 
programu. Výzva klubům, kteří mají zájemce o kurz rozhodčích, bude zveřejněna na stránkách 
LKS. 

2) Zpráva ze zasedání VV
Zápis uvedený na svazových webových stránkách komentoval pan Regner.
 

3) Upřesnění nominačních pravidel na LODM
Nominace bude provedena podle umístění v republikovém žebříčku ke konci března. Pokud 
nebudou střelci kraje v některé disciplíně nebo kategorii v republikovém žebříčku zařazeni, bude 
rozhodovat zařazení v krajském žebříčku ke stejnému termínu. Nominováni mohou být pouze 
aktivní střelci, kteří absolvovali letošní sezónu (v žebříčku mohou být starší výsledky).

4) Příprava KP ve střelbě ze vzduchových zbraní 
Uspořádá SSK Liberec 26. 2. 2017 v ZŠ Vrchlického za stejných finančních podmínek jako vloni. 
Před spuštěním elektronických přihlášek bude dána možnost první desítce z krajského žebříčku 
mládeže a členům reprezentace ČR v kraji přednostního přihlášení mailem. 

5) Příprava kulové sezóny, soustředění mládeže 2017
Bylo přeloženo na 1. schůzi výboru LKS po valné hromadě, aby o tom rozhodoval nový výbor 
LKS.

6) Revizní zpráva kontrolní komise
Pan Opelka předal zprávu kontrolní komise, která neshledala žádné chyby v účetnictví LKS.

7) Hodnocení průběhu vzduchovkové sezóny
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Pan Brabec podal informaci o současném stavu špičky kraje ve vzduchových disciplínách – do 
užší nominace na ME se dostala jen Karolína Brabcová, výkonnost dalšího předního juniora 
Radka Mikulčíka šla oproti loňskému roku dolů.
Dana Hulíková krátce pohovořila o způsobu tréninku v SSK LOYD, kde letos mají mladí střelci 
klubu velký nárust výkonnosti.
 

8) Čerpání rozpočtu za rok 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017
Čerpání rozpočtu a návrh nového rozpočtu, zpracované panem Mrňákem, kolovaly v několika 
výtiscích – je třeba poslat mailem revizní komisi a dalším členům výboru. Celkový rozpočet na rok
2016 byl dodržen, pokud došlo k některým drobnějším změnám v jednotlivých kapitolách, bylo to 
způsobeno tím, že byly větší výdaje na dopravu na ČPTM – ovlivněno větším počtem mladých 
střelců, což je samozřejmě kladný jev. Naopak se ušetřilo v dalších kapitolách, takže rezerva 
převáděná do dalšího roku bude činit 11 457,- Kč.
Rozpočet na rok 2017 respektuje dosavadní přístup k čerpání rozpočtu, jehož podstatná část jde 
na činnost mládeže. 
Oba předložené dokumenty přítomní schválili.

9) Příprava Valné hromady LKS
Byl schválen termín konání valné hromady – středa 1. března v areálu klubu biatlonu 
Ruprechtice. Byly předběžně projednány návrhy na členy republikových komisí a do Presidia 
ČSS. Vzhledem k tomu, že pan Regner už nebude v příštím období kandidovat, byla řešena i 
otázka jeho náhradníka. Protože ale tyto funkce navrhuje a schvaluje Valná hromada, nejsou 
výsledky jednání přítomných součástí zápisu. Na valné hromadě předloží zprávu o činnosti pan 
Regner, zprávu o čerpání finančních prostředků pan Mrňák.
 

10) Různé - kolečko
Paní Dana Hulíková se vyjádřila k variantě řešení svazového členství a bude požadovat jeho 
projednání na valné hromadě – nesouhlasí s tím, aby se řešilo pomocí dvojího členství, požaduje 
změnu ve stanovách. 

Výbor LKS děkuje paní Kujanové z SSK Stráž n.N. za připravené pohoštění.

Příští zasedání výboru LKS je naplánováno na 1. 3. 2017 od 15,30 hodin – před zahájením 
valné hromady v budově biatlonu Ruprechtice, Krakonošova 330, Liberec 14. Prosíme, aby
si každý člen výboru zajistil na tento čas volno, aby se mohly dotáhnout případné aktuální 
otázky organizace valné hromady.

zapsal:  Milan Regner dne 9. 2. 2017
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